

7天

台灣小鎮深度旅行 feat. 樂高積木博物館

保證入住
西門町、
逢甲夜市

一次帶您體驗6大熱門小鎮：九份山城、宜蘭小鎮、大湖小鎮、三義小城、集集小鎮、鹿港小鎮。
特別安排：獨家搶先安排-亞洲首座積木博物館！
獨家雙重體驗：珍珠奶茶+餅乾烘培DIY體驗

GV2-7D20001A 星期一出發
Depart Every Monday

Day 1 MON

接機~酒店

●樂客商旅或同級4★

出發地→台北

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day 2 TUE 台北→宜蘭

●早餐/九份自理/夜市自理
●煙波大飯店或同級5★

十分老街~九份老街~樂高積木博物館~鴨寮故事館~羅東夜市

樂高積木博物館：Brick Ark 台灣開設亞洲首座「樂高積木博物館」！全館超過百萬顆積木，逾百件館藏，從積木生產原料與模具，到美國知名樂高大師作品，展出數百件國內、外大師級鉅作。

鴨寮故事館：鴨寮當時為農場主人飼養鴨子之場地，後來鴨寮不敵颱風威力，建築慘遭摧殘，鴨寮呈現荒廢狀態多年，老闆決定重新整修鴨寮，要保留其歷史及宣導養鴨文化，更要把上一代的故事，用心傳承並接續，故取名為「鴨寮故事館」。

羅東夜市：愈夜愈美麗，宜蘭最富盛名的小吃街，幾乎全部集中在羅東公園四周，俗稱公園小吃，呈現H型分佈；有張秀雄的鹹米苔目、李佛送的薰鴨、陳庭枝的鹹肉、李再燈的肉羹、龍鳳腿、豆腐捲、米粉羹、海鮮等，便宜又大碗，果然是在地人宵夜的不二選擇。

Day 3 WED 宜蘭→台中

●早餐/午餐/夜市自理
●拓程商旅或同級4★

幾米公園~大湖草莓酒莊~三義小城木雕街(車遊)~勝興車站~龍騰斷橋~審計新村~逢甲夜市

幾米主題公園：位於幾米故鄉的火車站旁，設計打造的繪本場景公園，將繪本的故事人物呈現在眼前，知名如「向左走、向右走」、「星空」。

三義小城木雕街(車遊)：三義小城因木雕而成為台灣特色小鎮，也曾經因小城故事一戲而紅，如今雖無當年榮景，卻也依舊保留國內許多木雕大師的作品在此，成為台灣喜愛木雕藝術者喜愛的地方。

勝興車站：勝興火車站是西部縱貫鐵路的最高點，站內月台有一座紀念碑，標高 402.326 公尺，為西部縱貫鐵路中最險峻、自然景觀最特殊的一段，如今雖無火車行駛，卻依舊保有客家村莊的特色老街。

審計新村：是個新興的文創聚落。由老宿舍改建，有不少店家進駐，每到假日總是吸引許多朋友前來，已經成為台中的熱門旅遊打卡景點。

逢甲夜市：是全台灣最大且著名的觀光夜市，逢甲夜市的消費以「便宜又大碗」為最吸引各路愛好夜市的民眾；逢甲夜市以新奇又有趣的小吃聞名，成為創新小吃的原始地，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

●上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

Day 4 THU 彰化→南投

●早餐/老街自理/晚餐
●沙八渡假村或同級4★

彩虹眷村~鹿港小鎮~鹿港老街~摸乳巷~文武廟觀景台~日月潭船遊~玄光寺碼頭(每人贈靈芝茶葉蛋一顆)~美人湯溫泉(須備泳衣泳帽)

鹿港小鎮：曾是台灣最熱鬧的港口城市，卻也隨著港口沒落而落寞，卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃，到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧！

文武廟觀景台：其角度可俯瞰日月潭全景，並正好位於青龍山與嵩龍山雙龍搶珠局勢正對面，故被稱為日月潭環潭公路上最佳的觀景平台。

日月潭遊船：搭乘遊艇欣賞全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為「日月潭」，是古今中外遊客來台必訪景點。

玄光寺碼頭：曾經為供奉西遊記唐三藏玄奘大師舍利子所蓋之寺廟，後來舍利子搬遷後，因風景優美，人潮不絕，而成為著名觀光勝地，並有出靈芝茶葉蛋品嚐。

Day 5 FRI 南投

●早餐/午餐/晚餐
●夏緹飯店或同級4★

集集小鎮~集集車站~地震紀念園區(武昌宮)~特有生物保育中心~妖怪村~特別安排珍珠奶茶、餅乾DIY

集集火車站：集集是一個以鐵道文化為主題的觀光小鎮，車站旁邊有以台鐵舊倉庫所改建的鐵道文物展示館，以及擺設古董級的燃煤蒸汽火車頭，成功帶動週邊的觀光商機。

武昌宮地震紀念園區：因921地震後倒塌之武昌宮，因相當具有教育及紀念價值，故保留倒塌現況不拆除，供後人參觀與紀念。

妖怪村：妖怪村位於溪頭森林旁，由創意團隊打造的小商圈，充滿日式風味的建築，讓人有種錯覺以為置身日本街道中，並以日本鬼太郎為主題呈現眾多可愛的妖怪公仔在妖怪村內，更增添許歡驚喜與歡喜。

Day 6 SAT 南投→台北

●早餐/台灣牛肉麵/夜市自理
●假日海灣或同級4★

維格餅家~台北101(觀景台自費)~四四南村~月亮公車~五分埔成衣批發廣場~饒河夜市

四四南村：過去為眷村之一，因當時住的是聯勤第44兵工廠的廠工，又位於工廠之南，故名四四南村，雖然地方不大，但卻保留很多跟繁華都市不同的味道，與附近熱鬧的101百貨商圈形成一個強烈的對比

五分埔：近一千家的成衣業者在此匯集，以貨源來自全省及港、泰、韓、新各地，流行且物美價廉的服飾批發、零售，吸引不少愛美一族來此採購。

饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。

Day 7 SUN 台北→甜蜜的家

●早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心

Golden Tropics Travel & Tours Sdn Bhd 东风旅游有限公司

(Co. No. 624552-U, KKKP:4108, GST Reg.No.000352829440)

30-G, Jalan Danau Lumayan 1, Bandar Sri Permaisuri 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-9174 6888 Fax: 603-9174 7888 Email: info@goldentropics.com.my

Web: www.goldentropics.com.my

**7D
6N**

Taiwan Small Town Deep Travel

GV2-7D20001A**星期一出發****Depart Every Monday**

Day 1 MON Departure → Taipei

Upon arrival, transfer to Taipei County- After check in, free at own leisure.

● Look Hotel or similar

Day 2 TUE Taipei-Yilan

● B/--

● Lakeshore Hotel or similar

Shifen Old Street ~ Jiufen ~ Brick Ark Museum ~ Duck Stork Story Museum ~ Luodong Night Market

Jiufen Street : once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine.

Brick Ark Museum : The museum has more than one million building blocks, more than a thousand collections, from the production of raw materials and molds from building blocks, to the famous masters of Lego in the United States, exhibiting hundreds of domestic and foreign masterpieces.

Luodong Night Market : the more the more beautiful night, Ilan most famous snack street, almost all concentrated in the LuoDong park around the park known as tapas, showing H-type distribution; there ZhangxiuXiongMiTaimu salty, smoked duck Li Buddha sent Chen Ting shoots Mie meat, Lee again light broth, dragon legs, bean curd roll, rice soup, seafood, cheap and bowl, it really is to people in the snack of choice.

Day 3 WED Yilan-Taichung

● B/L--

● The Galerie Hotel or similar

Jimmy Theme Park ~ Tahu Strawberry Winery ~ Sanyi Xiaocheng Woodcarving Street(by coach) ~ Sheng-Hsing Train Station ~ Longteng Broken Bridge ~ Shen Ji New Village ~ Fengjia Night Market

Tahu Strawberry Winery : The Tahu Winery is located in the hometown of strawberries of Taiwan, and is the first domestic winery that produce strawberry wines. And it is also the only strawberry winery in Asia. You can witness the process of making strawberry wine and the ecology of strawberry farms.

Sheng-Hsing Train Station : Shengxing Railway Station is the highest point of the Western Longitudinal Railway. There is a monument on the platform of the station with an elevation of 402.326 meters. It is the most dangerous section of the most dangerous and natural landscape in the western longitudinal railway. Today, although there is no train, it still retains The characteristic old street of Hakka Village.

Shen Ji New Village : It is an emerging cultural creation. Remodeled from the old dormitory, there are many shops in the station, and every time the holiday always attracts many friends, it has become a popular tourist punching spot in Taichung.

Fengjia Night Market : It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd, and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

● The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Day 4 THU Changhua-Nantou

Rainbow Village ~ Lugang Street ~ Breast Touching Alley ~ Wenwu Temple Observation Deck ~ SUN moon Lake ~ XuanGuang Temple Pier ~ Hot Spring(Bring your own swimsuit and swimming cap)

Lugang Street : Polular port city in Taiwan , but also with the decline of the port and lonely , but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture.

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

● B/--/D ● Pei Kong Creek Resort or similar

Day 5 FRI Nantou

● B/L/D

● Shante Hotel or similar

Jiji Street-Jiji Station ~ Wuchangong Earthquake Memorial Park ~ Endemic Species Research Institute ~ Monster village

Jiji Station : is a railway culture as the theme of the tourist town, the station next to the old iron station in Taiwan converted the railway cultural relics exhibition hall, and furnish antique-class coal-fired steam locomotive, successfully led the surrounding tourism business opportunities

Monster village : Monster village is located in the river head next to the forest, by the creative team to create a small business district, full of Japanese-style architecture, people kind of illusion that exposure to the Japanese streets, and the Japanese ghost Taro as the theme of many lovely monster dolls in the monster village Inside, but also add joy and joy and joy.

Day 6 FRI Nantou-Taipei

● B/L--

● Hione Holiday Hotel or similar

Vigor kobo ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ The 44th south Village ~ Jimmy Bus ~ Wufenpu-Raohe Night Market

The 44th south Village : In the past, it was one of the villages. Because it was the factory of the 44th arsenal of the company, and it was located in the south of the factory, it was named the 4th South Village. Although the place is not big, it retains many different tastes from the bustling city. A lively 101 department store near the formation of a strong contrast.

Wufenpu : There are nearly one thousand of the garment shops in this gathering, which sourced from across the province and other places such as Hong Kong, Thailand and South Korea. The clothes with high quality sold in wholesale price here so attracted many young people come to shopping.

Raohe Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

Day 7 SUN Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

● B ● Sweet Home

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center**Golden Tropics Travel & Tours Sdn Bhd 东风旅游有限公司**

(Co. No. 624552-U, KKKP:4108, GST Reg.No.000352829440)

30-G, Jalan Danau Lumayan 1, Bandar Sri Permaisuri 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-9174 6888 Fax: 603-9174 7888 Email: info@goldentropics.com.myWeb: www.goldentropics.com.my